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            OBEC  RADOŠOVCE 
Obecný úrad 188, 908 63 Radošovce 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Radošovciach 

konaného dňa 28. apríla 2022 o 19.00 hod. vo svadobke kultúrneho domu 

v Radošovciach. 

 

Predsedajúci :  Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce 

 

Prítomní:  Mgr. Viktor Gréč 

  Ing. Karin Lukáčová   

  Ing. Ján Tokoš 

  Ing. Jozef Stúpal   

  p. Marián Kudláč 

  Mgr. Juraj Mikula 

  Ing. Ján Pekar 

  Bc. Andrej Žúrek     

    

Program :  
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3.   Správa č. 3, 4 o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce Radošovce 

4.   Žiadosti občanov 

5.   Rôzne 

 6.   Diskusia 

 7.   Záver  

 

K BODU 1 : Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol Ing. Vladimír Kočárik, starosta obce Radošovce, 

skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina poslancov a preto je Obecné 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné. Ospravedlnil neúčasť p. Martina Molenta, z rodinných dôvodov.  

 

a) Schválenie overovateľov zápisnice  

Starosta navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Mgr. Juraja Mikulu, p. Mariána Kudláča, za 

zapisovateľku určil p. Veroniku Šrámkovú. 

 

Uznesením č.  270/2022 boli za overovateľov zápisnice schválení Mgr. Juraj Mikula, p. Marián 

Kudláč.  

 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 2 /p. Marián Kudláč, Mgr. Juraj Mikula/ 
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Uznesenie bolo schválené.                                                                                                                                               

 

b) Schválenie programu - starosta prečítal navrhovaný program. 

 

Uznesením č. 271/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo navrhovaný program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3.   Správa č. 3, 4 o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce Radošovce 

4.   Žiadosti občanov 

5.   Rôzne 

 6.   Diskusia 

 7.   Záver  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  2 : Kontrola plnenia uznesení 

 

- výstavba verejného vodovodu – v Radošovciach sú práce vo finálnej časti, sú položené 

a natlakované všetky potrubia, ktoré sú v ceste, zostáva dopojiť 30 - 40 prípojok, nasleduje realizácia 

prác v časti Vieska. Spoločnosť predpokladá ukončenie prác do konca roka 2022. Kolaudácia stavby 

je plánovaná zvlášť v Radošovciach a vo Vieske. Je reálne, že Radošovce budú do konca roka 

pripojené na vodovod. 

 

- rekonštrukcia kotolne ZŠ – sme úspešný žiadateľ na dotáciu na výstavbu tepelných čerpadiel vo 

výške cca 140 000,- €, spoluúčasť obce je 5%. Momentálne riešime odstránenie nedostatočnej 

kapacity ističov na rozvodoch elektrickej energie a bude treba pripojiť kotolňu na mestský vodovod.  

 

- rekonštrukcia miestnych komunikácií – bola dokončená koncom marca, realizovali sa tie, ktoré boli 

po Komisiou výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia naplánované a zostáva 

dorobiť dve križovatky a cesta k zdravotnému stredisku v Radošovciach, prepoj medzi ulicami vo 

Vieske a komunikácia pri cintoríne vo Vieske. Predpokladáme, že tieto sa budú realizovať 

v mesiacoch august – september.  

 

- čistenie Pavlovského potoka – starosta vyzval Bc. Andreja Žúrka aby prítomných oboznámil 

s priebehom prác – ten uviedol, že v 1. fáze sa upravil breh tak, aby sa sprístupnil pre techniku, v 2. 

fáze sa pomocou bagra aj ručne vyčistil breh smerom od rodinného domu p. Žúrka k Chvojnici. Po 

dohode so starostom sa bude realizovať 3. fáza, kedy bude treba osloviť odborníkov na osadenie 

vyplavených panelov. Práce by sa mali naplánovať na letné obdobie, keď bude v koryte toku najmenej 

vody.  
 

K BODU  3 : Správa o výsledku kontroly hlavnej kontrolórky obce Radošovce č. 3/2022, č. 

4/2022 – predložila kontrolórka obce Mgr. Anna Škodová, starosta doplnil, že poslancom boli správy 

doručené do mailov na vedomie. Mgr. Anna Škodová prítomných stručne informovala o výsledku 

kontroly a obsahu správ. Prítomní diskutovali o zmene denného limitu hotovosti v pokladni. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie.  

 

K BODU 4: Žiadosti občanov 
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a) Žiadosť o uzatvorenie nájomnej zmluvy pre – byt č. 7 pre p. Jozefa Dubnického, bytom 

Mallého 48, Skalica, v bytovom dome súp. č. 288 – predložil starosta.   

 

Uznesením č. 272/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre: byt č. 7 pre p. Jozefa 

Dubnického, v bytovom dome súp. č. 288, na obdobie 1 rok.  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Žiadosť o vrátenie peňazí za obecný chodník, Ing. Pavol Pánik, č. 286, Radošovce – predložil 

starosta.   

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia odporúča nevyhovieť žiadosti z dôvodu, že spevnená plocha medzi chodníkom 

a oplotením bola realizovaná po dohode žiadateľa so zhotoviteľom stavby. Obec ako vlastník 

pozemku dala súhlas na realizáciu. 

Starosta vyzval prítomného žiadateľa Ing. Pavla Pánika, aby sa vyjadril. Ten uviedol, že položenie 

dlažby na uvedenej časti pozemku navrhol starostovi z dôvodu, že by tam zostal voľný pás a keďže 

zákazníci pošty stále parkujú autá na chodníku, chodili by po tomto zelenom páse. Starosta súhlasil, 

ale povedal, že upozornil na skutočnosť, že v rozpočte na túto položku nemáme priestor. Ďalej 

povedal, že chodník sa nebudoval preto, aby na ňom parkovali autá a preto je tento argument 

nezmyselný. Uviedol, že navyše práce si objednali aj iní občania tejto ulice a aj im to zhotoviteľ 

vyfakturoval. Prítomní diskutovali.  
 

Uznesením č. 273/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje refundáciu nákladov za výstavbu časti 

chodníka v zmysle žiadosti. 

 

Za: 0 

Proti: 6 

Zdržal sa hlasovania: 2 /Mgr. Juraj Mikula, Bc. Andrej Žúrek/ 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

K BODU 5 : Rôzne 

 

a) Žiadosť o kúpu pozemku, zriadenie vecného bremena a prerokovanie v zastupiteľstve obce, 

Západoslovenská distribučná, a.s. Bratislava – predložil starosta. 

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia odporúča predaj pozemku pod novovytvorenou trafostanicou vrátane zriadenia 

vecného bremena. Ďalej odporúča pred odsúhlasením zámeru konzultovať možné technické riešenie 

obecného rozhlasu a riešenie verejného osvetlenia. 

 

Uznesením č. 274/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje, v súlade s §9a) ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, zámer predaja nehnuteľného majetku 

Obce Radošovce : 

 

- časť pozemku č. 492/1 - zastavané plochy a nádvoria, o výmere 41 m2,  oddelená od parcely č. 492/1 

- zastavané plochy a nádvoria, o výmere 5403 m2, zapísaná na LV č. 881, k. ú. Radošovce, obec 

Radošovce, parcela registra „C", spoluvlastnícky podiel 1/1, Západoslovenskej distribučnej a.s., 

Čulenova 6,  Bratislava, z dôvodu hodného osobitného zreteľa – výstavba kioskovej trafostanice 

a káblového vedenia. 
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Uznesením č. 275/2022 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  zriadenie vecného bremena na  pozemky: 

 

- parcela č. 492/1 - zastavané plochy a nádvoria, o výmere 5403 m2, zapísaná na LV č. 881 k. 

ú. Radošovce, obec Radošovce, parcela registra „C", spoluvlastnícky podiel 1/1, 

- parcela č. 365/2 - zastavané plochy a nádvoria, o výmere 18436 m2, zapísaná na LV č. 2400 

k. ú. Radošovce, obec Radošovce, parcela registra „C", spoluvlastnícky podiel 1/1. 
 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Žiadosť o stanovisko k investičnému zámeru, Dwell a.s., Gbely – predložil starosta.  

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia informuje, že aktuálne obec nedisponuje pozemkami vo svojom vlastníctve, kde 

by mohol byť realizovaný zámer výstavby podľa žiadosti a navrhuje doplniť do uznesenia, že 

v územnom pláne sú jasne definované lokality, kde môže byť výstavba tohto typu realizovaná. 

 

Uznesením č. 276/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vydanie stanoviska, že obec nedisponuje 

pozemkami, ktoré by mohla poskytnúť na uvedený investičný zámer a odporúča žiadateľovi riadiť sa 

platným územným plánom obce, kde sú možnosti tohto typu výstavby presne definované. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) DHZ Radošovce – žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Radošovce v roku 2022 vo 

výške 800,- € – predložil starosta.  

 

Uznesením č. 277/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Radošovce v roku 2022 pre DHZ Radošovce, vo výške 800,- €.  

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

d) Návrh na odkúpenie pozemkov pod plánovanou cestou vo Vieske – predložil starosta.  

 

Uznesením č. 278/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odkúpenie pozemkov pod plánovanou 

cestou vo Vieske, v súlade s geometrickým plánom č. ZS-XVIII-14-4 zo dňa 26.8.2021, vyhotovil 

Geoma, s.r.o, Potočná 15, Skalica, úradne overil Ing. Peter Ružička,  dňa 23.9.2021, pod číslom 

421/21, nachádzajúce sa v okrese Skalica, obec Radošovce, k. ú. Vieska, za cenu  3,- €/m2. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

e) Zmena limitu pokladne – 5 000,- € - predložila Ing. Karin Lukáčová. 
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Uznesením č. 279/2022  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje denný limit finančných prostriedkov 

v hotovosti vo výške 5 000,- €. 

 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

f) Zmena rozpočtu obce za r. 2022 - predložil starosta a vyzval ekonómku Mgr. Romanu 

Rozborilovú, ktorá stručne oboznámila prítomných so zmenou.  

 

Uznesením č. 280/2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu rozpočtu na r. 2022 v rozsahu: 

 

Príjmy – Finančné príjmy   

  
52 513 002    + 250 000€  bankový úver  

  
Výdavky - Kapitálové výdavky  

  
52 kategória 700    +250 000€ 

rekonštrukcia ciest  

  
Rozpočet pred zmenou  

  
Obec bežné výdavky 446 450 

Školstvo spolu bežné výdavky 1 113 000 

Školstvo kapitálové výdavky 2 000 

Obec kapitálové výdavky 358 550 

Obec finančné výdavky 25 000 

Výdavky spolu 1 945 000 

Obec bežné príjmy 1 546 500 

Školstvo spolu bežné príjmy 120 000 

Obec kapitálové príjmy 72 000 

Obec finančné operácie príjmové 206 500 

Príjmy spolu 1 945 000 

  
Rozpočet po zmene  

  
Obec bežné výdavky 446 450 

Školstvo spolu bežné výdavky 1 113 000 

Školstvo kapitálové výdavky 2 000 

Obec kapitálové výdavky 608 550 

Obec finančné výdavky 25 000 

Výdavky spolu 2 195 000 

Obec bežné príjmy 1 546 500 

Školstvo spolu bežné príjmy 120 000 

Obec kapitálové príjmy 72 000 

Obec finančné operácie príjmové 456 500 

Príjmy spolu 2 195 000 
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Za: 8 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania:0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K BODU 7: Diskusia 

  

 Ing. Karin Lukáčová sa informovala, aký je pokles príjmov z podielových daní, starosta 

odpovedal, že predbežne nie je, problém však vidí v náraste cien energií a inflácii. Poslanci 

diskutovali o možnosti obmedzenia verejného osvetlenia a jeho regulovaní po uliciach, starosta 

odpovedal, že je to na zvážení poslancov, dá sa celkom presne prepočítať možná úspora a povedal, 

že osvetlenie sa dá regulovať len na troch miestach, preto táto možnosť  nebude momentálne riešením. 

Prítomní diskutovali aj o výmene za led osvetlenie a možnostiach získania finančných prostriedkov 

na rekonštrukciu verejného osvetlenia. 

 

 Daniška Martin navrhol, aby sa opravila aj časť cesty na Jánošíkovej ulici, konkrétne časť 

od školy k mostu. Starosta povedal, že sú v pláne aj iné časti komunikácií v obci, bude to predmetom 

jednania Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia.  

 

  

 

 

 

 

 

 

Ing. Vladimír  Kočárik                   

                                                                           Starosta obce  Radošovce      

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia :     

 

Mgr. Juraj Mikula  .............................................. 

 

p. Marián Kudláč  ............................................. 


